
 

 

Styrelsemöte 30 november 

Kl. 13-14.45 

 

Plats: Teams 

Närvarande: Ingrid, Hampus, Mia, Maria, Hannah, Mårten 

 

1. Uppföljning chefsutbildning – Mårten och Hampus 
 

Hampus och Mårten ha träffat Annika och resonerat vidare om utbildningen för chefer inom 

sektorn. En enkät kommer skickas ut till alla medlemmar genom Henson inom kort.  

2. Resa i maj – Mårten och Hampus 
 

Genomgång av Mårten och Hampus förslag på tre olika ”nivåer”.  Styrelsen ger Hampus och 

Mårten i uppdrag att arbeta vidare med Kalmar, dvs förslag 15-16 maj. 

 

3. Digital konferens 14-15/3 – Felicia rapporterar från arbetet  
 

Henson jobbar med Mistra och har nu ett programförslag som vi går igenom. Vi behöver en bra 

rubricering och arbeta med marknadsföringen.  

1500 kr/medlen/inlogg 2000 kr för icke medlem 

 

4. Idéer AW vårterminen  
 

31 januari 

Wallstreet – Hannah 

 

29 februari förlängt med en timme.  

RF-Sisu och SFK tillsammans. Anläggningsrapport. 

Intresseförfrågan om att ingå i rundabordssamtal, fyra stycken under året. 

Resultatet ska presenteras på Träffpunkt Idrott 2025. 

Paketera och ev spela in för att fler kan ta del av det då det är sportlov.  

 



 

 

 

14-15 mars Mistra 

25 april Öppet för medlemmar 

30 maj Öppet för medlemmar 

 

5. Folk och kultur – Inget att rapportera 
 

6. Kommunikation – Vi får ett nytt förslag på webbhotell från Henson.  
Facebook grupp är skapad men har ej gått live. Vi fortsätter prata om det nästa vecka. 

AW-träffarna behöver marknadsföras.  

 

7. Ekonomi-  
Hannah har varit i Katrineholm och avslutat Sparbanken i Sörmland.  
Ekonomin är stabil men vi behöver vara återhållsamma.  
 

8. Avrapportering områdesansvar (särskilt träffpunkt Idrott) 
Hampus blir vår nya representant i arbetsgruppen för Träffpunkt Idrott. 

Hampus blir också den som är ansvarig för årskonferenserna i stort.  

 

Från Ingrid: 

Första etappen av Mistra sport & outdoors går mot sitt slut. Jag kommer precis från ett möte 

med en av projektledarna för fas 1. Mittuniversitetet söker nu en 4-årig fortsättning, men enligt 

en ny modell där våra medlemskommuner kan komma att bli erbjudna att vara med i 

idéutveckling av forskningsresultaten. Nu inför ansökan (som stänger 11/12) vill de veta om SFK 

fortsatt är intresserade att delta. De behöver svar kommande vecka och jag vore därför tacksam 

om vi kunde få ett styrelsebeslut på fortsatt engagemang i projektet. Det innebär ca 40 h/år i 

möten och engagemang från vår förenings sida. Personligen tycker jag det är något vi bör göra, 

men föreningen måste ta ett beslut så vi kan skriva under det letter of intent som följer nedan. 

 

Styrelsen beslutar att arbeta vidare med Mistra och att vi skriver under Letter of intent. 

 
 

Vid anteckningarna 
Hannah Rydstedt Nencioni 

 


